
Medezeggenschapsraad R.K.B.S. Willibrord 

 

Willibrord Jaarverslag MR 2022-2023 

Het afgelopen schooljaar heeft de MR van R.K.B.S. Willibrord zes keer vergaderd 

over verschillende onderwerpen. Naast alle gebruikelijke onderwerpen, w.o. het 

bespreken van de actualiteiten, de evaluaties van het voorgaande jaar, het 

vooruitblikken naar het komende jaar, en het doornemen en (indien van toepassing) 

accorderen van diverse stukken (w.o. schoolplan, werkgroep verdeling, budget 2023, 

formatieplan, etc.) hebben wij hieronder een korte samenvatting van de overige 

belangrijke bespreekpunten opgenomen. 

 

Communicatieplan 

Er is eind vorig jaar een communicatieplan gemaakt wat dit jaar actief wordt ingezet 

met de volgende vier hoofddoelen: 

- Een actieve MR en OR. 

De samenwerking tussen directie en MR moet goed lopen. Om dit te bereiken zijn we 

vooral bezig de vergaderingen goed te organiseren. Ook heeft de voorzitter van de 

MR een vergadering van de OR bijgewoond om de samenwerking tussen MR en OR  

te versterken. 

- Ouders helpen waar nodig en komen zelf met ideeën en initiatieven. 

We zijn er actief mee aan de gang gegaan door onder andere op de wensen van het 

kerstdiner in te gaan en te luisteren naar klachten over bereikbaarheid van de school. 

- We scoren minstens op het niveau van de benchmark. 

- Gezonde instroom van nieuwe leerlingen. 

 

Zichtbaar maken van de school 

De MR heeft aandacht besteed aan het vergroten van de zichtbaarheid van de 

school. Dit omvatte deelname aan lokale evenementen, het actief gebruik van 

sociale media en het organiseren van informatiebijeenkomsten voor ouders. We 

streven ernaar om de betrokkenheid van ouders en de gemeenschap bij de school te 

bevorderen. 

 

Methodes 

Afgelopen schooljaar is de methode Kwink aangeschaft voor lessen op sociaal-

emotioneel gebied, gedrag en burgerschap. Dit wordt inmiddels schoolbreed ingezet 

met wekelijkse lessen.  



Engels: wegens uitval van de coördinator engels heeft het uitzoeken van een 

methode Engels vertraging opgelopen. Voor de kerstvakantie zijn er drie keuzes 

gemaakt deze worden in januari door het team uitgeprobeerd en in februari wordt de 

keuze definitief gemaakt. 

 

Leerlingenraad 

Dit jaar markeerde de oprichting van de leerlingenraad, waarin leerlingen inspraak 

hebben in schoolgerelateerde aangelegenheden. De MR heeft de oprichting 

ondersteund en blijft nauw betrokken bij de activiteiten van de leerlingenraad. We zijn 

verheugd over de actieve participatie van leerlingen en zien dit als een waardevolle 

aanvulling op het democratisch karakter van onze school. Op beide gebouwen staat 

inmiddels een ideeënbus. 

 

Gedragsprotocol 

Het gedragsprotocol is een essentieel instrument voor het waarborgen van een veilig 

en respectvol leerklimaat binnen onze school. Afgelopen jaar hebben we het protocol 

geëvalueerd en enkele aanpassingen doorgevoerd om beter in te spelen op de 

behoeften van zowel leerlingen als personeel. Hierbij lag de nadruk op wederzijds 

respect, samenwerking en het bevorderen van een positieve leeromgeving. Het 

vernieuwde gedragsprotocol is beschikbaar voor alle betrokkenen via de 

schoolwebsite. Dit schooljaar maken we voor het eerst gebruik van het protocol en 

passen het aan waar nodig. Hierbij is de input van ouders belangrijk. 

 

Mobiele telefoons 

In samenwerking met het team, hebben wij besloten de mobiele telefoons op te 

bergen in speciaal hiervoor aangeschafte kluisjes tijdens de schooldagen zodat de 

leerlingen hier geen gebruik van kunnen maken. Deze maatregel is gericht op het 

minimaliseren van afleiding tijdens de les en het bevorderen van een gezonde 

leeromgeving.  

 

Nieuwe leden 

Met een warm hart zwaaien we gedag tegen de MR-leden die zijn afgetreden. Maggy 

keert terug na haar zwangerschapsverlof en neemt het stokje weer over van Janine, 

en Kelly heeft zich na jarenlange inzet ook teruggetrokken uit de MR. We zijn 

ontzettend dankbaar voor hun waardevolle inzet, die echt heeft bijgedragen aan het 

succes van de MR.  

Dit jaar mogen we Manja verwelkomen als nieuw lid voor de personeelsgeleding en 

Petra voor de Gemeentelijke MR. We zijn heel benieuwd naar hun ideeën en frisse 

perspectieven binnen de raad. Hun betrokkenheid voegt diversiteit toe aan de MR en 



versterkt ons vermogen om op een effectieve manier advies te geven en beslissingen 

te nemen. We kijken uit naar een inspirerende samenwerking! 

 

De MR kijkt terug op een productief jaar waarin diverse belangrijke onderwerpen zijn 

besproken en besluiten zijn genomen. Wij blijven ons inzetten voor een constructieve 

samenwerking met de schoolleiding, leerkrachten, ouders en leerlingen om de 

belangen van allen te waarborgen en de kwaliteit van het onderwijs op de Willibrord 

te bevorderen. 

 

Namens de Medezeggenschapsraad, 

 

Bas Koolhaas 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


